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OBC!NE L3UBL3ANA-

^Občinski razgledi« — gla
silo občinskega odbora 
SZDL Ljubljana-Siška. Iz
haja enkrat mesečno, razen 
v juliju in avgustu. Ureja 
uredniški odbor: Jože Curk, 
Savo Jakulin, Bruno Lagler, 
Franjo Pipan, Jože Nedog, 
Dušan Zgonc, Mirko Dam
jan, Franc Bergant, Mar
jan Gamze in Igor Gruden. 
Glavni in odgovorni ured

nik Franc Bergant

Čestitka 
naj ne bo 

vljudnostna 
fraza

Prvomajski praznik. Tra- 
Mcija, ki se je začela na uli- 
Cah Chicaga in je od takrat 
združevala delavski razred 
vsega sveta v boju za lepši 
jutrišnji dan. Legalno ali pol- 
legalno, v tovarnah ali na 
Prostem, so se pred vojno 
Zbirali delavci, da bi v raz- 
Oovoru in pesmi manifesti- 
zali svojo povezanost in pri
pravljenost izboriti si, da bo 
Prvi maj res praznik svobod- 
Vega delovnega človeka v 
svobodni domovini.

Zdaj je uresničen ta cilj. 
Misli, izrečene in neizgovor- 
jane na mitingih, na prvo- 
zuajskih izletih v predvojnih 
letih, so postale stvarnost. In 
Vendar prvi maj ni le dan 
sPomina, dan priznanja revo
lucionarni preteklosti!

Na ta dan se v mislih vra
čamo na pravkar prehojeno

Počitniška
skupnost

ObSS
Ljubljana-

Šiška
s 15. aprilom reccp- 

•Jsko službo in sprejema 
^e*ervacije in predplačila 
a vsc svoje domove. 

Romovi: Kranjska gora
°dprto vse leto,

od 1. 5. do 30. 9, 
J^ilo od 1. G. do 30. 9, 
u«ni5alj od 1. 6. do 15. 9. 

t^^epeijska služba — vsak 
Urp *n Pctrk od 17. do 19. 
f\., v prostorih zgradbe 

Šiška, soba št. 412/4. 
J><,Zai"’umo na izredno 

st*fnie cen penzionskih 
sezn « v Pre<lsczoni in po- 
Cajj n*> Posebno maja v Sel-

pot, na delovne uspehe v ob
dobju med dvema prazniko
ma. Ocenjujemo uspehe, ker 
je od njih odvisno naše za
dovoljstvo, radostno prazno
vanje praznika.

Ko se letos oziramo nazaj 
na pot, dolgo leto dni, smo za
dovoljni, ker smo v knjigo 
naše resničnosti vpisali nove 
delovne uspehe. Vendar, ko 
si v razpoloženju zadovolj
stva ob doseženih uspehih če
stitamo za praznik, ne sme
mo mimo vsega tistega, kar 
je bilo v minulem obdobju 
vzrok, da niso bili naši uspe
hi še večji.

V minulem obdobju smo 
torej mimo velikih uspehov, 
ki jih je moč izraziti s šte
vilkami, mimo uspehov na
daljnje demokratizacije druž
benega življenja in utrjeva
nja organizmov družbenega 
upravljanja, ugotovili tudi 
nekatere slabosti, ki so ovira 
na tej poti izredno hitrega 
družbenega razvoja.

V zadnjih dneh smo v ko
lektivih in organizacijah 
konkretno govorili o teh sla
bostih. Pogumno in odkrito. 
Naša naloga je, da razprave 
spremenimo v resničnost.

Brez konstruktivne kritič
nosti pri ocenjevanju doseda
njega dela je čestitka za 
praznik le vljudnostna fraza.

Vsem občanom čestitamo za 1. maj 
praznik delovnih ljudi

DRUŽBENI PLAN IN 
PRORAČUN SPREJETA

STRAN 2



Šišenski razgledi

Odgovori
na pripombe volivcev DRUŽBENI PLA
IN PRORAČUN SPREJETA

Odborniki obeh zborov ljudskega odbora so na zadnji seji ljudskega ^milijonov' bomo kc^dajc3 republižk^sklad k
jami prikazana

odbora razpravljali o predlogu družbenega plana in proračuna ter ga z ne finansiraii iz družbenih sred- občinski udeležbi še 50 0/i
katerimi doDolnitvami tudi sprejeli. Najprej so poslušali poročilo predsed- stcv Kolikor bi med letom Tako sc bo vsota 45 milijo' 
nik i sveta za družbeni plan in finance o glavnih značilnostih plana ter kazalo, da ne bo zbranih do- nov povečala na približno « 
:X»t« jih“ LJvlja, nato pa predlog in priporočila volivcev, ki *> ™
jih je svet že upošteval:

Danilo Sbrizaj je menil, da 
naj bi dali več sredstev iz 
stanarine v korist skladov 
za vzdrževanje hiš.

Ladislav Gosak je posre-

je odbornike opozoril, da že
lita stanovanjski skupnosti

• da del sredstev, predvi-

svetUave ‘^Sentvida^Vižmarij, Dravlje in Zgornja Šiška še 
uporabimo za ureditev javne naprej vzdrževati svoje ce-
razsvetljave na Poljanah, del ste ne pa da ph pos+teJ------ -----------------r —^ ...................... .
pa za soudeležbo pri finansi- vzdržuje komunalno podjetje. ,jovai predlog terena Milana iahk0 hišni sveti povečajo 
ranju vodovoda Vižmarje- Milana Bevca je zanimalo, Majcna, da bi v okviru sred- Ktanarino, tako pridobljena

70 milijonov, s čimer bi 
financiranju šole ponovno za dobro tretjino naših bor-| 
razpravljali. Občina sicer cev uredili to vprašanje,
lahko spremeni razmerje Predsednik občine se je stri-j 
med sredstvi za amortizacijo njal, da je nadaljnje vzdrže 
in sredstvi za vzdrževanje vanje skakalnice v Šiški zaj 
hiš. Vendar bi glede tega mo- radi neprimernosti lokacija; 
rali upoštevati predvsem do- problematično. Menil je, da 
ločila zakona, ki govore, da bo v tem letu po številnih

predvidena za 
telesnovzgojnih

Brod; kakšne so možnosti za uredi- stev, ki so

Tjuzszjrzs: rsssssrsrsss «*»,».«*
Vvrtr^v-iln i d«*la nai oprav- šl° iz proračuna okrog 18 ditev in popravilo doma Par _____
lia novoustanovljeno komu- milijonov din, drugo pa iz tizan v Spodnji Šiški, saj jo morai

Komunala-Si- skladov. Po njegovem mne- to tu edina dvorana ter jo nalno podjetje Komunala h. ^ b. bilo treba naredui to. uporabljata dva terena.
čen plan, kdaj bo to vpraša- volivci s terena Litostroj 
nje urejeno. so ^ Francu Križaju predla-

Valentin Cedilnik je bil gali, da bi skakalnico v Šiški ževalna dela, bi lahko pokrili 
prepričan, da je 3 milijone bodisi prevlekli s plastično stroške iz teh sredstev.

0 da začnemo z rekon
strukcijo cest od centra me
sta navzven, da bi tako za
gotovili pravilen razvoj me- djn‘ za urec]itev razsvetljave maso ter jo tako obvarovali Svet za kmetijstvo naj do 
sta; na 'poljanah ter vodovoda v propada ali pa jo podrli. prihodnje seje pripravi poro-
• če zagotovimo dopolnil- Vižmarjih premalo, zato bo _ - nkršlar io bil mnenia či,° 0 Prednostih in slabo- 

na sredstva, da uredimo treba dobiti še nekaj sred- .3 . vdr’ stih odprtih hlevov »Agro-
Obirsko cesto. stev, če hočemo, da skupno b stanovanjske skupno- kombinata« da bodo lahko

,, ... s prebivalstvom uredimo ta Sn dah odborniki volivcem od-
.y.„ra,^ua*i pereti problem. _ nrihnrnikf Božo Mravlje eovor. Oddelka za komunalne

sredstva pa porabijo za 
vzdrževanje. O sredstvih za 
ureditev in popravilo doma 
Partizan v Spodnji Šiški bi 

razpravljati svet za
telesno vzgojo. Za vzdrževa- naši športniku nedvomno po- 
nje je predvideno 13 milijo- trebujejo. 
nov din. Kolikor bi uredi
tev doma sodila med vzdr-

razpravah v raznih organih 
in organizacijah le prišlo do 
odločitve, kaj je treba z njo 
storiti. Investicija 5 milijo' 
nov din pa je namenjena za 
ureditev skakalnice iz umet' 
ne mase v Mostecu, ki jo

DELITEV OSEBNIH DOHODKOV NA NAŠIH ŠOLAH

TRETJINA DOHODKA 
PO MERILIH ZA KVALITETO

Delovni kolektivi šol v obči- za učnovzgojni uspeh v razredu
ni Ljubljana-Siška se ob tesnem 
sodelovanju s Svetom za šolstvo 
in sindikati resno zastavili delo 
v uresničevanju zahtev novega 
zakona o šolstvu. Materialna sa
mostojnost šol in zahteva po na
grajevanju po delovnem uspe
hu sta bili dve osrednji nalogi, 
ki so se jima posvetili delovni 
kolektivi po naših Šolah. Eden 
izmed temeljnih ukrepov za 
uresničevanje teh zahtev je bila 
kategorizacija šol, ki odmerja 
delež posamezne šole v sredstvih 
občinskega sklada za šolstvo. 

Delovni kolektivi, nekateri

od 0 do 8 točk itd. Na obeh šo
lah je maksimalno število točk 
za delitev »variabilnega dela« 35 
točk, kar pomeni tretjino oseb
nih dohodkov. V tem je po mne
nju članov kolektivov na obeh 
šolah vrednost novega pravilni
ka, ki je nekdanjih 5 % razširil 
na več kot 30 °/o sredstev, o ka
terih odločajo merila za kvali
teto in prizadevanja, ki so plod 
trimesečne ocene. Tako velik del 
sredstev za »gibljivi del« pa že 
daje možnost resnične diferen
ciacije. ‘

Zanimivo je tudi vprašanje, 
bolj, nekateri manj intenzivno, kako ocenjujejo na osnovi teh 
so začeli razpravljati, v zadnjem meril za »gibljivi del«. Na osnov- 
obdobju pa tudi formulirati svo- ni šoli v Šentvidu ocenjuje delo 
jo interno zakonodajo kot osno- za vsake tri mesece svet delov« 
vo materialne samostojnosti in nega kolektiva, ki se mu ob occ« 
novega načina delitve dohodka, nitvah pridružujejo še posveto- 
Vzporedno s tem delom pa so valni člani: zastopniki šolskega 
vznikle prve oblike samouprave odbora in družbenih organizacij 
v teh naših pedagoških ustano- na šoli. Osnova za razpravo o 
vah. Šolskemu odboru kot druž- ocenah so hospitiranja in siste« 
benemu organu, ki vzdržuje vez matično spremljanje šolskega de« 
med celotno družbo, neposredno la posameznih članov delovnega 
prizadetimi družbenimi organiza- kolektiva. Ce se prizadeti ne 
cijami, upravnimi organi ter strinja z oceno, ima pravico pri« 
staršev na eni ter šolo na drugi tožbe na šolski odbor. Na osnov« 
strani, upravnemu vodstvu šole, ni šoli v Zg. Šiški ocenjuje delo 
ki Je odgovorno za redno delo v posebna komisija, ki jo sestav« 
šoli, se je pridružil še svet ko- ijajo člani kolektiva. Člani ko
lektiva, ki naj organizira vpliv misij se menjajo. Tudi na tej 
pedagoških delavcev in ostalih šoli imajo pravice pritožbe na 
uslužbencev pri reševanju m a- Šolski odbor, 
terialnih in pedagoških vprašanj

Jopice tAdICE« prodirajo v svet
zastavljali še nova vprašanja 
ter z novimi predlogi dopol
njevali letošnji družbeni

Odgovoril mu je Janez Nc- 
dog, ki je predlagal, da svet 
za komunalo ugotovi, koliko 

Plan- . . , denarja potrebujemo za ure-
Mirko Damjan je posredo- ditev tega vprašanja, če pa

zadeve oziroma za notranjo 
upravo naj uredita zadevo z

val odbornikom vprašanja bi primanjkovalo> ga je Drav’ za nezaposlene borce je stvar
y,ohvc:t;Xlerc"OV;ifr2J:l!i: treba zagotoviti pri vodni ‘"S", nekoliko ugodnejša, kot je

odborniki Božo Mravlje,
Drago Poljanec ter Marjan

StSb? upoštevati11'mnenje oštevilčenjem hiš v Velikih 
volivcev. OdbSk! so fzgla- Malih Vižmarjih. Glede 
sovali, da stanovanjski skup- ^

Jopice, pletene žensk1 
nine »Tovarne čipk

feveg“1CdicM3?BulorvTca, ^upnosti.' 
zakaj vlagamo taka sredstva 
v gradnjo odprtih hlevov 
»Agrokombinata«, čeprav so 
se poskusi s takimi hlevi na 
Dolenjskem in drugod slabo 
obnesli. Menil je tudi, da bi

Vilko Kolar je načel vpra
šanje ureditve hudournikov 
v Guncljah, ki so predmet 
stalnih kritik volivcev, ker 
jim povzročajo škodo.

Andrej Babnik je izrazil
bilo vendarle že treba urediti bojazen, da ne bi že tako 
oštevilčenje hiš v Velikih in majhna sredstva (50 milijo- 
Malih Vižmarjih, za kar naj nov) za gradnjo šole Na jami __
bi dali krajevni skupnosti ne- med letom zaradi pomanjka- mecjtem ko bo v Podgori 
kaj sredstev. Razen tega pa nja sredstev še zmanjšali. urejeno to vprašanje z novo 

_________________________________ _______________ __ _ ceste.
-m

Ije še naprej sami vzdržu
jeta svoje ceste. Na preosta
la vprašanja pa sta odgovar
jala predsednik ObLO Janez 
Nedog ter predsednik sveta 
za družbeni plan in finance 
Miran Ribnikar.

Za ureditev hudournikov 
na področju Guncelj bi lahko 
dobili del sredstev iz gozd
nega ter rezervnega sklada,

vanja kolektiva Rašice« 
zelo pomembna.

cnsk1 moške srajce in druge plcte- 
ln P*1 7*®®**» bo kot vso kaže, moč ku

piti tudi v Moskvi, Ne«' tudi v drugih mestih po svetu.

Letos bodo izvozili predvidoma 
za 400 milijonov volnenih izdelkov

Seveda nas občanov to r"“a zato, da bi potovali v Ncw 
York in tam kupili jof _ °^arne Rašica. Dobimo jo lah
ko doma. Za uspešen r» gospodarstva pa so prizade-

_ J.. 1. DnMSstA I V02il Irai* v» a ui/nilt« i ■z rl«»11/ i\rr

»V letošnjem letu moramo 
izvoziti najmanj za 400 mili
jonov dinarjev naših izdel-

°2il kar največ svojih izdelkov, toliko namreč predvide
va naš plan izvoza,« pravijo

Šole. To še ni vse. Drevo druž
benega upravljanja in povezo
vanja šole z zaledjem je Še bolj 
razvejano. V zadnjem času ugo
tavljajo na primer v šoli, da se 
vse bolj uveljavljajo razredni 
oziroma roditeljski sveti.

V središču pozornosti pa so 
na naših šolah pravilniki o de
litvi dohodka in še bolj pravil
niki o delitvi sredstev za osebne 
dohodke, ki naj bi povsem od
pravili star administrativni si
stem po razredih. Obiskali smo 
osnovni šoli v Šentvidu in v Zg. 
Šiški, kjer so s 1. januarjem le
tošnjega leta že začeli nagraje
vati po novem pravilniku in so 
že izvedli tudi prvo delitev »va
riabilnega dela«, če uporabimo 
ta udomačen izraz.

Pravilnika obeh šol sta sl po 
izbiri meri) za določanje stal-
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Pretirana zamuda
Menim, da sta točnost in dobra organizacijska priprava nepogrešljiva po

goja za zbor volivcev. Še tako kvalitetna razprava včasih ne more izbrisati 
občutka neresnosti, če so ti zbori slabo pripravljeni oziroma se ne začenjajo ob 
napovedanem času. Cas je dragocen, nepotrebno čakanje pa je izguba drago
cenega časa. Zato je prav, da se ne bi ponovil primer z zadnjega zbora voliv
cev na Skaručni.

Zbor so sklicali za ob 19. uri zvečer. Ob pol osmih sta prišla na kraj zbora 
prva dva državljana iz te vasi. šele pol ure po napovedanem začetku so ugo
tovili, da ni nikjer ključa od zadružnega doma. Ko sc je ta našel, se je zbor 
začel šele ob 20.05, torej 65 minut po napovedanem času.

Najbrž je bila zamuda zaradi tega, ker ob napovedanem času ali vsaj 
kmalu potem ni bilo dovoijnega števila državljanov. Toda, takšnega zamujanja 
ne bi bilo, če bi se takoj spočetka natanko ravnali po napovedani uri. Zdaj pa 
je takšna zamuda najbrž že v tradiciji, ki pa se ji je treba odreči.

na primer celo 20 °/o carine

v Rašici. Lani so izvozili le 
za 62 milijonov din. Že ta 
primerjava s predvidenim 
planskim povečanjem izvoza za uvoz pletenin.« 
vzbuja spoštovanje do napo- »Ali pa boste tudi zmogli 
rov kolektiva,, da bi pridobil tako povečan izvoz glede na 
državi kar riajveč deviznih svoje zmogljivosti?« 
sredstev, s tem pa si seveda 
izboljšal tudi svoj finančni

že primerilo, da so bili tuji 
zastopniki nadvse ugodno 
presenečeni nad našimi vzor
ni Prn<Tlnvine na nam dola- neEa m KlbUiveKa «>e!a sU',rai ci. Fre0idvice pa nam a i povsem istovetna. Uveljavljata le
jo visoke carine držav, ki SO nclcatere razlike pri ocenjevanju 
vključene V tako imenovani posameznih delovnih Aiest, o po- 
zapadni trg. Nemčija zahteva Relml pobudi za dc,a v peda-

»S povečanjem produktiv
nosti, letos imamo celo manj

goških ustanovah, predvsem pa 
Je različna praksa, kako ta dva 
kolektiva izvajata to ocenjeva
nje.

V uvodnem delu omenjajo de
lovno in učno obveznost posa
meznika. Drugi obsežnejši del je 
posvečen oceni delovnih mest in 
točkovanju teh delovnih mest 
Tako so n.a primer vsa delovna 
mesta v Roli ocenjena z 20 toč
kami kot osnovna postavka. Mi

na
Šentvidu: €0 točk

položaj. Toda v Rašici so deiavcev kot lani, bomo nuL
načrt svojega izvoza zastavi- ^jnogli vse to ter pravočasno nio tega sodi v stalni del tudi 
li celo širše kot predvideva izpolnili naše obveznosti. Si- na po,oifcaJ <na
njihov plan. cer pa bomo povečali tudi

Trenutno nastopajo na tu- iej0gnji bruto proizvod z ---------------------------------------
jem tržišču s posredovanjem lanskih dveh milijard 75 mi_ 
izvoznikov »Jugotekstil-Ljub- lijonov din na dve miiijardi 
Ijana«, »Centromerkur-Beo- 115 mnijonov din. Kolikor
Er?.?,**ter,>™TVk?tli*~2ag,yk* S Pa bi dosegli tak izvoz, kot si približno 900 kolekcijami svo- želim0i pa bi lahko dose-
jih izdelkov. V Moskvi ima- gI{ celo tri mllijarde bruto -------------- ------ ----------------
jo sedaj na primer 15 svojin . , Cipverln tu sn no torko- fe l>n »čOrlJ prekorači
vzorcev za katere sa zani- p,» , \u so.po let slu*bc oziroma učiteljicavzorcev, za itaiere sa sredi ge suroVine, teh pa bo-
^J°_Z *).7'mo imeli toliko več, kolikor

več bomo izvozili.«

OCENJEVANJE VSAKE TRI 
MESECE

Ob koncu trimesečnega obdob
ja torej odločajo o delitvi tiste
ga dela sredstev za osebne do
hodke <po pravilniku o delitvi 
dohodka in delitvi sredstev za 
osebne dohodke, ki je namenjen 
nagrajevanju po merilih po de
lovnem uspehu.) Seveda ue raz
delijo celotne mase sredstev, ki 
bi jih bilo moč razdeliti (rezerv
ni sklad!). Po odvajanju sredstev 
v ta rezervni sklad jim ostanejo 
sredstva, ki jih delijo s številom 
vseh ustvarjenih točk in tako 
dobijo vrednost točke. Ta re
zervni sklad pa omogoča, se 
v nadaljnjih trimesečnih obdob
jih vrednost točke obdrži, če
prav je zaradi večje kvalitete 
dela doseženo večje število točk. 
Kolikor pa bi izkoristili v vsa
kem tromesečnem obdobju celot
no maso celotnih sredstev, pa bi 
sc ob morebitnem dvigu kako
vosti dela vrednost točke zniža« 
la in tako ne bi dosegli zaže
lenega rezultata.

Ob koncu še vprašanje, kako 
so kolektivi sprejeli rezultate 
prve delitve. Del kolektiva je 
skeptično ocenjeval te spremem
be, ob prvi delitvi je bilo na 
obeh šolah nekaj pritožb, ki pa 
niso bile bistvenega značaja, 
temveč so zahtevale majhne ko
rekture. Prav ti razgovori ob teh 
pritožbah so pokazali, da je nov 
način nagrajevanja razgibal raz
pravo o kvaliteti dela med ko
lektivom.

Novi pravilniki že upoštevajo

ne dohodke (v povprečju za 23 
odstotkov) in so predvsem vpli
vali na znatno povečanje oseb
nih dohodkov mladih učiteljev in 
profesorjev.

govori kmalu končani in 
Rašici bodo začeli proizvaja
ti tudi za potrebe ruskega tr-

Komimalci šiška 
na startu

Lani oktobra je nastalo U 
bivšega podjetja »Mozaik« novo 
komunalno podjetje Komunala-

Prav zaradi tega se zastav-

Posnetek z velikega gradbilča na Celovški cesti, ki v ^ 
brali naš časnik, boste zaman iskali prizor s s

'tif "rtaSvoJ° podobo. Ko boste 
““ro napredujejo

žišča. Toda to je le ena drža- Ija povečanje izvoza kot nuj- motnih tofk za ocenjevanje kva- občutno ponianj^uje koiuunar 
va take kupčije pa sklepajo nost. Več bomo izvozili, več »tete in prizadevanja. Torej so 
Se s Češko, Nemčijo, Švedsko, bomo imeli deviznih sredstev *£££*,,“ T^ihipvim^Hom 
Norveško, Švico, Ameriko, za uvoz surovin kot tudi dru- „schnih dohodkov.
Dansko, Nizozemsko, Anglijo, gega materiala, ki ga potre- 
Italijo ter z Izraelom. bujemo, in večji bo naš na-

»Računamo, kolikor bi rodni dohodek. To pa pomeni 
vsaj z večino ponudb uspeli, lepšo prihodnost ne le za Ra 
da bi lahko izvozili za 800
milijonov dinarjev naših iz- ga zavedati tudi druga pod 
delkov. Na tujem tržišču smo jetja, ki
konkurenčni tako glede cene vse premalo pozornosti po
kol kvalitete, saj se nam je večevanju izvoza.

cija prav tako vpliva na višino 
stalnega dela, tako da ima uči
telj s srednjo strokovno Izobraz
bo 5 točk, z višjo 10 točk, in z 
visoko 15 točk. Na osnovni šoli v 
Šentvidu pribijejo na vsaka 3 
leta službe v šolski ustanovi 1

30
let službe oziroma učiteljica 25 
let, pa si pridobita še dopolnil
nih 5 točk. Na osnovni šoli v 
Zgornji Šiški imaio prav tako SiSka. Novoustanovljeno podjet- 
dodatke za leta službovanja, ven- je bo lahko v mnogoccm prispe- 
dar jih upoštevaj« le v prime- valo k irbol-š»nju, predvsem pa 
ru. čc prizadeti doseže tri petine l>« v veliki ir -i nadomestilo 

~~ ‘ ^ občutno pon. a;
hlh uslug. V svojem delovnem 
programu ima opravljanje vseh 
vrst uslug umetnega kamnose
štva in pologarstva (umetne ma
se), vzdrževalo bo 95 km cest na 
območu nekdanje občine Šent
vid, opravilo rekonstrukcijo ce
ste v Mednem od gasilskega do
ma do »Motela«, raren tega pa 
se bo podjetje ukvarjalo tudi z 
vzdrževanjem hiS. Zdaj zapo
slujejo »0 delavcev, v sezoni pa 
tudi več. V letošnjem letu bodo 
opravili za 80 milijonov različnih 
uslug, kot to predvideva plan 
I#.djelja.

MAKSIMAI.NO 80 TOČK 
ZA KVALITETO DELA 

Del pravilnika, ki govori o 
nagrajevanju za kvaliteto In prl-

šico, temveč bi se morala te- «40^l.livega dela«4, do podrobnosti raz
členjuje posamezna morila in do- 

posvečajo doslej Se ločn število dosegljivih točk za 
posamezna merila. Tako na pri
mor. Jo moč za strokovnost dola 
v razredu doseči od 0 do 5 točk,



4 SiSenski razgledi

Otroška letovanja - kolonije v 1.1962
Organizacija letovanj za so

cialno, zdravstveno in vzgoj
no ogrožene otroke je ena 
{zmed oblik družbene skrbi 
za zdrav in pravilen razvoj 
mladega rodu. V naši občini 
Že nekaj let letovanja orga
nizira Občinski odbor Zveze 
prijateljev mladine. Tako je 
odbor tudi letos pripravil le
tovanja za otroke ob morju 
in v višinah. Tako bodo ob
morska letovanja za otroke 
'do 10 let na otoku Pagu, (le
tos bodo otroci spali v šoli, ki 
je v samem mestu) in za 
Stroke od 11 do 15 let v Po
reču pod šotori. Višinsko le
tovanje pa bo organizirano

v Počitniškem domu na Sred
nji Dobravi.

V vseh domovih bo 12 iz
men, v katerih bo lahko le
tovalo skupaj 1000 otrok, od 
tega pred in po šolskih po
čitnicah 240 predšolskih. Naj
višja oskrbnina za 21-dnevno 
letovanje je določena oziro
ma izračunana za obmorska 
letovanja 14.000 dinarjev, za 
letovanje na Srednji Dobravi 
pa 13.000 dinarjev. Ta znesek 
pa naj nikar ne moti social
no šibkih družin, saj so za te 
primere zagotovljena sred
stva preventivnega sklada 
zavoda za socialno zavarova
nje in v občinskem proraču

nu. Koliko bo konkretno pla
čal za svojega otroka posa
meznik, bodo določile na po
dlagi njegove ekonomske 
zmogljivosti terenske komisi
je, ki še izbirajo otroke. 
Osnovna naloga terenskih 
komisij je, da poiščejo vse 
otroke, ki so iz kateregakoli 
vzroka letovanja nujno po
trebni, zatem da določijo 
realno višino prispevka, ki 
naj ga plačajo starši.

Letovanja za predšolske 
otroke na Srednji Dobravi 
bodo od 10. maja 1962 pa do 
22. junija (2 izmeni) in ena 
v septembru 1962. Obmor
ska pa bodo od 28. junija

do konca avgusta 1962.
Nekajletne izkušnje, pra

vočasen izbor vzgojnega in 
tehničnega kadra bodo prav 
gotovo pripomogli k še boljši 
organizaciji in uspehu leto
vanj in še večjemu zadovolj
stvu otrok, ki bodo na leto
vanjih preživeli del svojih 
počitnic.

Prav zaradi pravočasnih 
predpriprav in enakomerne
ga koriščenja kapacitet je 
prav, da prijave za letoš
nja letovanja čimprej zbere
mo, najpozneje do konca 
aprila, da bomo tako lahko 
porazdelili otroke po njiho
vih željah in željah staršev.

Praznovanje dneva mladosti
Vsaka organizacija ima svoj interni program. Na se

stanku komisije za proslavljanje tedna mladosti so se do
govorili za skupne občinske akcije, ki se jih bodo udele
žile vse družbene organizacije in šole v naši občini.

Desetega aprila je naša be, kjer se je združila z 
mladina ponesla iz Bukovice okrajno štafeto, ki jo je na- 
preko Vodic, Šmartnega, ša mladina sprejela v Med- 
Šentvida in Podutika občin- nem in nato predala na Aj- 
sko štafeto do občinske stav- dovščini. Prvi občinski šta-

PO SPORAZUMU 
RAZGIBANO DELO

Prosvetno društvo Tacen 
je bilo ustanovljeno v okto
bru 1961. Z delom je začelo 
februarja 1962. To pa zaradi 
tega, ker odnosi z gasilci ni
so bili urejeni in uporaba 
dvorane nemogoča.

Od februarja do danes se 
lahko pohvalijo z naslednji
mi uspehi:

Naštudirali in ponovili so 
igro »Pri lopi Kranjici« in 
mladinsko igrico »Kekec in 
Mojca«, s katero so prišli v 
ožji izbor za republiško re
vijo v Novem mestu, ki bo 
v mesecu maju. Z obema so 
gostovali tudi na drugih od
rih.

Na področju izobraževalne
ga dela ,so pripravili 4 po- 

, ljudna predavanja. Obisk 
povprečno 180 ljudi.

Za klubsko delo nimajo 
ustreznih prostorov, vendar 
so ob poskusni kino predsta
vi organizirali klubski večer, 
kjer so se pogovarjali o 
predvajanem filmu.

Pred mesecem dni so uved
li redne kino predstave na 
ozkem traku, za kar pa je za
nimanje padlo, ker ni kvali
tetnih filmov, niti tako ime
novanih komercialnih filmov.

Za mladino so organizirali 
plesno šolo, ki je z delom 
pričela v ponedeljek 9. apri
la pod vodstvom plesnega 
mojstra iz Centralne plesne 
šole.

Ob praznikih organizirajo 
proslave. Tako so pripravili 
Prešernovo proslavo in pro
slavo dneva žena. Priprav
ljajo proslavo prvega maja, 
s katerb bodo’ gostovali tudi 
v tovarni »Iskra« v Pržanju.

Na področju zabavnega de
la so priredili pustno za
bavo.

Načrti za bodoče. V tednu 
mladosti bodo imeli dve pri
reditvi za širši krog gledal
cev: klubski večer o življe
nju in delu Tita in mladin
sko tekmovanje »Kaj veš — 
kaj znaš« s tematiko iz NOB, 
življenja Tita in gospodar
stva komune.

feti se je v Šmartnem pri
družila še druga občinska 
štafeta, ki je prinesla pozdra
ve iz Rašice. V štafeti so so
delovale osnovne šole in 
mladinski aktivi.

Sedemindvajsetega aprila 
bo TVD Partizan Zgornja Ši
ška organiziral akademijo in 
tekmovanje za Runkov me
morial. Na tekmovanju bodo 
sodelovale tudi druge ljub
ljanske občine.

Šestega maja se bodo naše 
organizacije udeležile tradi
cionalnega pohoda »Ob žici 
okupirane Ljubljane«.

Štiriindvajsetega maja bo 
Občinski komite LMS Ljub- 
Ijana-Šiška organiziral za
ključno proslavo tedna mla
dosti, na kateri bodo nasto
pili aktivi z najboljšimi toč
kami na prireditvi »Spoznar- 
vajmo se med seboj«. Na tej 
akademiji se bodo podelila 
tudi vSa priznanja, ki jih bo
do dosegli aktivi v tekmova
njih za počastitev tedna mla
dosti. '

Petindvajsetega maja se 
bomo udeležili centralnega 
programa v parku Stanka 
Bloudka. Del mladine pa bo 
sodeloval skupaj z JLA na 
akademiji na stadionu Ljub
ljana.

Še mnogo nerešenih 
vprašanj

Dne 5. marca 1962 je bila v 
dvorani Občinskega ljudskega 
odbora Šiška letna konferenca 
ObClnske zveze vojaških vojnih 
invalidov.

V svojem izčrpnem poročilu je 
tovariš Kampos orisal delo inva
lidske organizacije v preteklem 
letu.

Tovariš Kampos je omenil, da 
je izven organizacije v občini 
Šiška še nekaj invalidskih upra
vičencev, ki so jih osnovne or
ganizacije Že preteklo leto sku
šale včlaniti, pa se jim to za 
zdaj še ni posrečilo.

Nadalje je navajal, da so že 
osnovne organizacije na svojih 
občnih zborih načele mnogo 
vprašanj iz dela Zveze VVI in 
zastavile nadaljne naloge novo 
izvoljenih odborov. Posebno 
poudarjene so bile tiste naloge, 
ki vežejo invalide na sodelova
nje pri prenosu reševanja zadev 
članov invalidskih organizacij na 
komune. Ostalo je še nadalje 
odprto vprašanje posebnega in
validskega dodatka po vojni 
umrlih invalidov, kakor tudi 
priznanje pravice po zakonu o 
vojaških vojnih invalidih voj
nim vdovam, mlajšim od pet
inštirideset let. Nadalje so bili 
na občnih zborih osnovnih orga
nizacij dani predlogi za spre
membo predpisov o kategorizaci
ji invalidov prve skupine, kate
rim naj bi se invalidski prejem
ki predvideli po vrsti in težinf 
poškodb. Slišale so se tudi kri
tične pripombe k pravilnikom o 
dodeljevanju regresa pri naku
pu osebnih avtomobilov za težje 
invalide.

Tudi stanovanjsko vprašanje 
invalidov na teritoriju občine 
Šiška je Se pereče, saj čaka na 
stanovanje še petnajst takih pro
silcev, ki terjajo čim prejšnjo 
rešitev, navzlic temu, da so se 
za to vprašanje v minulem letu 
občinski odbor in ostali družbeni 
činitelji aktivneje angažirali

1'red približno dvema tednoma so svečano odprli nov dom družbenih organizacij v 
Dravljah. Mimo ostalih prostorov /.a družbeno upravljanje je v domu tudi lepo ure

jena kino dvorana z rednimi predstavami od srede do nedelje

Razgovor 
o aktualni 

temi

Pomladitev
delavskih

svetov
V tem rr\.esecu volijo de

lovni kolektivi člane delav
skih svetov in upravnih od
borov. V naši občini so od 
47 podjetij, ki so upraviče
na, da imajo lastne samo
upravne organe, te izvolili 
že v 10 podjetjih, medtem 
ko bo večina kolektivov 
opravila volitve med 15. in 
20. in le nekaj šele v zad
njem tednu tega meseca. 
Poiskali smo predsednika 
občinskega sindikalnega sve
ta Jožeta Curka ter ga za
prosili, da nam na kratko 
pove svoje mnenje o tem 
nedvomno pomembnem do
godku:

»Občinski sindikalni svet 
je imel pred volitvami več 
razgovorov z vodstvi sindi
kalnih podružnic ter člani 
dosedanjih samoupravnih 
organov. Razpravljali smo 
predvsem o stanju gospo
darstva v občini kot tudi o 
predvidenem gospodarskem 
in družbenem razvoju, ki 
zastavlja novoizvoljenim 
samoupravnim organom ne
katere nove naloge. V zve
zi s tem smo se pogovarjali 
tudi o tem, kakšne lastnosti 
bi morali imeti novoizvolje
ni člani samoupravnih or
ganov kot tudi o strukturi 
teh organov. Lahko rečem, 
da so vodstva sindikalnih 
podružnic, prav tako pa tu
di kolektivi, resno in teme
ljito razpravljali o svojih 
kandidatih za člane samo
upravnih organov ter so 
v resnici izbirali najboljše.

Iz predloženih kandida
tur lahko razberemo, da so 
sč kolektivi odpovedali ta- 
koimenovanemu zastopni
škemu sistemu, ko je moral 
biti v deldvskem svetu ali 
upravnem odboru vsaj en 
zastopnik iz vsakega oddel
ka, čeprav bi lahko iz dru
gih oddelkov dobili bolj de
lovne, pa tudi bolj razgle
dane člane: Svoje predstav
nike so izbrali predvsem na 
osnovi tega, ali je predla
gani kandidat dovolj dela
ven ter dovolj politično in 
strokovno razgledan, da bo 
kos vedno zahtevnejšim na
logam, ki jih zastavlja sa
moupravnim organom naš 
razvoj. Pri tem je zlasti 
razveseljivo, da žele svoje 
samoupravne organe po
mladiti z mlajšimi ljudmi 
kot tudi, da jih osueže z no
vimi člani, ki doslej še niso 
bili t> samoupravnih orga
nih. Od starih članov teh 
organov je predlagano ko
maj eno tretjino kandida
tov.*


